

## Styrelsemöte

**Datum** 2017-12-14  
**Tid** 18:00  
**Plats** Klubbstugan Borgholm

**Närvarande** Björn Almgren  
Vidar Fransson  
Mikael Fingal  
Rolf Carlsson  
Hans Carlsson  
Tomas Karlsson

**Saknas** Göran Carlsson  
Mathias Pantzar  
Carl Henrik Häll

- Dagordning**
1. Mötets öppnande
    - Vidar öppnade mötet
  2. Godkännande av dagordningen
    - Dagordningen godkändes
  3. Föregående protokoll
    - Gicks igenom och godkändes
  4. Kassörrapportörens genomgång
    - Ekonomin ser god ut
  5. Inkommande post
    - Diverse mail har inkommit
  6. Utgående post
    - Inga
  7. Toaltett
    - Tommas utreder frågan vidare angående toalett till klubben. Beräknad kostnad cirka 3000-5000kr

## 8. Licensintyg

Inga inkomna

## 9. Himmelstalunds hallen

Himmelstalundshallen, olika alternativ diskuterades. Beslöts att först täcka det skadade hörnet med en press.

Vidar gör ytterligare ett försök med försäkringsbolaget.

Sen ta bort skivorna vid el-centralen för kontroll för att flytta den till annan plats.

Därefter ta bort det som är skadat från hörnet för att se omfattningen och hur regelkonstruktionen är.

Därefter tas ställning till att återställa hela rummet eller behålla delvis om resten inte är skadat.

Finns möjligheter att låna skyddsmasker.

Vidar mailar till medlemmarna, beskriver situationen och efterlyser villiga att ställa upp på rivningsarbetet till att börja med.

## 10. Aktivitets listan

Nr	Möte	Aktivitet
2016-01		Besiktning Borgsholm (enl nya SäkB måste vi själva boka!!) HV: Besiktning ska beställas till 2019 Klart till nästa möte
2016-02		Besiktning Himmelstalund (enl nya SäkB måste vi själva boka!!) HV: Vilka datum gäller? Klarte till nästa möte
2016-05	2016-06-20	Titta på hur vi kan utveckla klubb träningar/tävlingar
2017-0		Duellställsfrågan
2017-08	MP	Inomhustävling i himpa i November , luften öppnar första onsdagen i oktober, km Luft 29 nov
2017-09		Kurs till ht 2018 ska läggas krut på
2017-09		Vi behöver en Utbildningsgrupp som kan hålla utbildningarna och hålla samman
2017-09		Torrdass

## 11. Medlemsfrågor

Medlemsförteckningen Rolf stämmer av med kassören vilka som har betalat efter senaste utskicket. Korrekt medlemsförteckning måste finnas innan årsrapporten lämnas till förbundet och de som inte betalat meddelats att medlemskapet upphör på grund av bristande betalning.

#### 12. Nästa möte

Nästa styrelsemöte den 16 jan kl:18.00

Valberedningen ska kallas då.

Mathias upprättar mandatlista till sammanträdet

#### 13. Mötets avslutande

- Vidar avslutade mötet

---

Sekreterare

Ordförande